
PROTOKÓŁ NR 47/2013 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 19 grudnia 2013 r. 

 
Obradom przewodniczyła Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.00. 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek obrad: 

1. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta w sprawie: 
 

a) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2014 
rok”, 

b) zm. uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli  
i preliminarza wydatków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na 2014 rok, 

c) ustanowienia roku 2014 „Rokiem Denkowa”, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy, 
e) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2014 r., 
f) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2014 – 2023. 
 
2. Sprawy różne (m.in. propozycje do planu pracy Komisji ds. Rodziny na 

2014 r.). 
 

Do punktu 1: 
 
a) Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie przyj ęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
na 2014 rok (w załączeniu do protokołu). 
 
b) Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli  
i preliminarza wydatków Komisji Rewizyjnej Rady Mia sta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na 2014 rok (w załączeniu do protokołu). 

 
c) Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 4 – za, przy  
2 głosach przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2014 „Rokiem Denkowa”   
(w załączeniu do protokołu). 



 
W nawiązaniu do w/w projektu uchwały Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak 
poinformował, że jest to uchwała o charakterze intencyjnym, jest to gest wobec 
historii tej dzielnicy miasta. Towarzystwo Przyjaciół Denkowa przedstawiło 
program działania – radni otrzymają ten dokument na sesji Rady Miasta. 
Przewodniczący przedstawił krótko harmonogram imprez o charakterze 
promocyjnym, których organizacją i sfinansowaniem w całości zajmie się 
Towarzystwo Przyjaciół Denkowa.  
Przewodniczący St. Sulik stwierdził, że obawia się, żeby nie było takiej sytuacji, 
że rada przyjmie uchwałę, a potem będzie prośba o środki.  
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak stwierdził, że stosowny zapis w tej kwestii 
jest w § 1 ust. 2 projektu uchwały. 
 
d) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy (w załączeniu). 
 
e) Przewodniczący Komisji – St. Sulik poinformował, że członkowie 
komisji otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na 2014 r. (w załączeniu do protokołu) po korekcie, 
jak również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w powyższej 
sprawie (w załączeniu). 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 6 – za, przy braku 
głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 
2014 r. 
 
f) Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 6 – za, przy 
braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2014 – 2023 (w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji – St. Sulik poinformował, że członkowie komisji 
otrzymali dodatkowy projekt uchwały w sprawie niezrealizowanych kwot 
wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 
2013 rok, które nie wygasają z upływem roku budżetowego (w załączeniu). 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały.  
 
 
 



Do punktu 2: 
 
1) Przewodniczący Komisji – St. Sulik poinformował, że członkowie 
Komisji otrzymali projekt planu pracy Komisji ds. Rodziny na 2014 r.  
(w załączeniu) i zwrócił się do radnych o jego rozważenie i zgłoszenie 
wszelkich propozycji na następnym posiedzeniu komisji. 
 
2) Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak poinformował, że na jego ręce 
wpłynęła rezygnacja radnego W. Mazura z funkcji Przewodniczącego Komisji 
Strategii i Rozwoju Miasta, dlatego też porządek obrad sesji zostanie 
rozszerzony. Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta przyjęli 
rezygnację radnego W. Mazura, a na funkcję przewodniczącego komisji 
desygnowali radnego D. Wierzbińskiego.  

 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 12.20.  
 
 
Protokołowała:      Przewodniczył: 
       Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska             Stanisław Sulik 
 
 


